

正修科技大學暨國家圖書館學位論文延後公開申請書

Application for Embargo of Thesis/Dissertation

申請日期：民國____年____月____日

Application Date: ____/____/____(YYYY/MM/DD)

申請人姓名 Applicant Name	學位類別 Graduate Degree	<input type="checkbox"/> 碩士 Master <input type="checkbox"/> 博士 Doctor	學號 Student ID
系所名稱 School/Department	畢業年月 Graduation Date	民國____年____月 ____/____(YYYY/MM)	
論文名稱 Thesis/Dissertation Title			
申請項目 Options	<input type="checkbox"/> 紙本論文延後公開 Delay public access to my printed thesis/dissertation but leave the online bibliographic record open to the public.		
延後公開原因 Reason for embargo (請檢附相關證明文件) Please attach relevant supporting documentation.	<input type="checkbox"/> 涉及機密 Contains information pertaining to the secret. <input type="checkbox"/> 專利事項，申請案號： Filing for patent registration. Registration number. <input type="checkbox"/> 依法不得提供，請說明： Withheld according to the law. Please specify.		<input type="checkbox"/> 書目資料延後公開 Delay public access to online bibliographic record of my thesis/dissertation.
	公開日期 Delayed Until	民國____年____月____日 ____/____/____(YYYY/MM/DD)	

- 若學位論文須延後公開者，於申請學位考試時，需檢附延後公開原因及相關審查資料提出申請，經指導教授同意，提送系所審查小組審議認定(附會議紀錄)，並送交教務處審核及圖書館備查。

(一) 提出申請 (Apply)

申請人簽名
Applicant Signature

指導教授簽名
Advisor Signature

-----以下部分申請人請勿填寫(For internal use only)-----

(二) 系所審查小組之決議

(Department/Institute Academic Evaluation Committee) :

通過 (Approved) 不通過 (Disapproved)

系主任/所長簽章
Dean of Graduate School Signature

系所章戳
Department/Institute Seal

(三) 教務處審核 (Academic Affairs Permission)

(四) 圖書館收件 (申請書與紙本論文請一併繳交)

Case Officer (Please submit the form with thesis/dissertation)

教務處簽章
Academic Affairs Signature

學校圖書館章戳
Seal of University Library

【說明 Notes】

- 以上所有欄位請據實填寫，缺項或簽章不全，恕不受理。
Please fill in all blanks. The application form will not be accepted for processing until all information, signatures, and stamps are included.
- 本申請書一式三份，免裝訂於紙本論文內頁，辦理離校流程時請將申請書3份及證明文件併同紙本論文繳交至圖書館流通櫃檯。
Three copies of the application form shall be included (but not bound) within the thesis/dissertation. When completing school-leaving procedures, the three copies of the application form, and all supporting documentation, should be submitted alongside the thesis to the CSU Library circulation desk.